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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen pályázatok érkeztek a Békés Megyei Területfejlesztési Tanácshoz MezőberénybóZ?"
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika
belügyminiszter asszonyhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Nagyon fontos, hogy a központi költségvetés bizonyos fejlesztési támogatásairól
decentralizált döntés szülessen, hiszen helyben több információ áll rendelkezésre a helyes
döntés meghozatalához . Ezért kiemelt jelentőségű a megyei területfejlesztési tanácsok
munkája. Tevékenységük azonban meglehetősen bonyolult és szerteágazó, hiszen nem csak
az önkormányzatoktól, hanem cégektől, magánszemélyektől is érkeznek hozzájuk pályázatok .
A tisztán látás kedvéért fordulok Önhöz, s kérem, állíttassa össze a BMTT-hoz 2002 októbere
és 2004 december vége között Mezőberényből érkezett pályázatok listáját - nyerteseket és
nem nyerteket egyaránt - a jobb áttekinthetőség érdekében évenkénti bontásban .

Tisztelt Miniszter Asszony!

- Milyen pályázatok érkeztek a Békés Megyei Területfejlesztési Tanácshoz 2002
októbere és 2004 december vége között Mezőberényből?

Várom megtisztelő válaszát!
Budapest, 2005 . 09 . 19 .
Tisztelettel

IGMágov Sláo Hivmt*1,0
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